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SAVE THEDATE

Bewoners uit de Van 
Slingelandtstraat e.o. waren naar 
de informatie-avond in de Symfonie 
gekomen om meer te horen over de 
plannen om de woningen in de straat 
te verduurzamen.

Bewoners vertelden elkaar over de 
isolatiemaatregelen die ze al hadden 
genomen en de invloed die dat had 
op het wooncomfort. Verder werd 
er informatie gedeeld over de subsi-
dies die er voor isolatie beschikbaar 
zijn en John (foto) vertelde over de 
techniek en materialen waarmee de 
woningen de straat zijn gebouwd.

U vindt de samenvatting van deze 
workshop via deze link (of met de 
QR-code hiernaast).

Op 29 juni vond de eerste straatbijeenkomst plaats in de Symfo-
nie, de start van het Van Slingeland verduurzaamt project. Twin-
tig bewoners waren aanwezig om meer te weten te komen over 
het verduurzamingsproject. Tijdens de bijeenkomst werden twee 
workshops gehouden: één over de SEWA subsidie, waarbij infor-
matie werd verstrekt over financiële ondersteuning voor duurzame 
woningverbeteringen, en de andere workshop behandelde bouw-
technische aspecten van het verduurzamingsproces. De bijeen-
komst was een succes en creëerde een enthousiaste sfeer om 
samen te werken aan een groenere toekomst.

nieuwSBrief

workshop ‘uw woning bekeken’

bewoners en  Kolibries
een initiatief van

workshop gemist?

Bekijk ‘m op internet

https://www.youtube.com/watch?v=gk8af_Xto20
https://youtu.be/gk8af_Xto20


‘Leuk, samen aan de slag’

inmiddels zijn bij een aantal van de 
woningen in de Van Slingelandtstraat 
e.o. woningscans uitgevoerd en 
hebben de bewoners advies gekre-
gen over de verduurzaming van hun 
woning. Ook tijdens de bijeenkomst 
op 29 juni hebben bewoners zich 
voor een woningscan aangemeld.

Tijdens zo’n woningscan, die ongeveer 
een uur duurt, wordt gekeken naar 
stand van zaken op het gebied van 
isolatie en naar de installaties voor 
verwarmen, koelen en ventileren.

U kunt tijdens het bezoek aangeven 
welke knelpunten er in uw woning zijn 
en waar er in uw woning sprake is van 
achterstallig onderhoud. 

U kunt zich aanmelden voor een 
bezoek van de adviseur door een mail 
te sturen aan info@kolibries.nu. U 
kunt ook bellen met Daniel of Hans 
(zie hiernaast).

Meer informatie over de subsidie 
vindt u op: www.arnhemaan.nl/sewa

Gratis woningscan en 
onafhankelijk advies

Het kernteam van bewoners bestaat 
uit Simone, Mark, Hans, roxane en 
Tony uit de Van Slingelandtstraat, 
Catarina uit de Hugo de Grootstraat 
en Daniel uit de Thorbeckestraat. 

Deze bewoners hebben zich voor 
het kernteam aangemeld tijdens de 
straatbijeenkomst op 29 juni in de 
Symfonie.
Het kernteam komt regelmatig bij 
elkaar; ongeveer 1 keer per maand. 
Dan wordt er gesproken over bijvoor-
beeld de straatbijeenkomsten. Ook 
maakt het kernteam de menukaart 
van isolerende maatregelen. 
Bewoners die niet in het kernteam 
zitten worden via nieuwsbrieven 
en de bijeenkomsten op de hoogte 
gehouden

Meedoen en meedenken?
Wilt u ook meedoen in het kernteam? 
Neem dan contact op met Daniel of 
Hans (zie hieronder).

Kernteam van 
bewoners

Contact

Hans Wildenberg (Kolibries)
hans.wildenberg@kolibries.nu
06 24944057

Daniel van den Hanenberg (bewoner)
hanenberg.daniel@gmail.com
06 16448250

Tony woont met partner Erna en hun 
twee dochters al heel wat jaren in de 
Van Slingelandtstraat. erna kocht de 
woning in de tijd dat de bewoners 
hun huurwoning konden kopen en 
Tony stapte later over de drempel. 

Tony heeft een technische achter-
grond en dat verklaart ook wel een 
beetje zijn belangstelling voor het 
duurzaam omgaan met energie.

De hele straat
De dochters van Tony en Erna groei-
den op in deze straat, een plek waar 
kinderen samen met de buurkinde-
ren buiten konden spelen. Net als 
andere straten ziet Tony ook zijn buurt 
veranderen, mensen zijn wat meer 
op zichzelf. Juist daarom ziet Tony 
het helemaal zitten om met de hele 
straat aan iets nieuws te beginnen, dit 
project om samen de woningen in de 
straat te verduurzamen.
 
isoleren
Het dubbel glas uit de beginperiode 
als woningeigenaar is inmiddels ver-
vangen door triple glas. De vloer van 
de woonkamer is geïsoleerd en ook 
het dak met dakkapel is aangepakt. 
De spouwmuurisolatie lijkt nog in 

goede staat, dat bleek in ieder geval 
bij onderzoek. Wat overblijft om te 
isoleren is het dak van de aanbouw.

feest!
En ook al hebben Tony en Erna hun 
huis bijna helemaal geïsoleerd, Tony 
wil het project graag steunen en 
actief meewerken in de kerngroep 
van bewoners. Hij stelt de kennis van 
isoleren die hij heeft opgebouwd 
graag beschikbaar aan zijn buren in de 
straat. En, tot slot, verheugt hij zich 
als amateur-muzikant op het feest 
als het project is afgerond. Djembe, 
drumstel, gitaar en contrabas, er zit 
genoeg muziek in de straat!
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